

# APARTMENTS K&M

## ISLAND/INSEL PAG

**Owners/ Die Eigentümer:** Fabijanac Karmela and/und Miro

**Address/ Adresse:** Augusta Senoe 46

23250 Pag

Island/Insel Pag,

**Tel/fax:** 00385/(0)23/611-454;

**Mob.:** 00385/(0)91 886 9971 (Karmen)

00385/(0)91 565 0984 (Jasmina)

**E-mail :** [apartments.km@gmail.com](mailto:apartments.km@gmail.com)

[apartments.pag.km@gmail.com](mailto:apartments.pag.km@gmail.com)


**Web-page:** <http://apartmani-km.com.hr/>


# APARTMENTS

## KARMELA & MIRO


### K&M


#### ISLAND/INSEL PAG


 **Position:** our house is situated 3km from the center of town Pag. The first shop is 500m from the house, ambulance 3km, sport center 2,5km, bank is in the center of Pag (4 ATM in the center - VISA, EUROCARD MASTERCARD, CIRRUS, DINERS, AMERICAN EXPRESS, MAESTRO), the nearest restaurant is 500m from the house.


 **Das Haus - Aufstellung:** unsere Haus ist 3km vom Center den Stadt Pag entfernt. Erste Handel ist 500m entfernt, Ambulante ist 3km entfernt, Sport Centre 2,5 km, Bank -Bankomat (VISA, EUROCARD MASTERCARD, AMERICAN EXPRESS, MAESTRO, DINERS, CIRRUS) ist im Zentrum und Restaurant ist 500m entfernt.



 **Beaches:** the first beach is 200 m from the house. The beach is sandy with springs of water. There are many beaches around our house and all of them are similar. Pag is situated in the bay, and there is 20th km of sandy beaches.

 **Die Strand:** der erste Strand ist 200 m vom Hause entfernt. Der Strand ist mit Sand und Naturahle Wasser vom Velebit. Dahin sind viele Strände mit Sand und sehr gut für kleine Kinder und Familien.

 **Additional contents:** swimming-pool with all equipment (sunshade, deck-chairs, chairs), two grills in the garden, the swing for children and adults, parking place.

 **Zusätzliche Inhalte :** ein Schwimmbecken ( Pool ) und andere Ausrüstung im Garten, zwei Grill im Garten, Plastik Tischen und Plastik Stühlen im Garten, die Schaukel für Kinder und Eltern, Parkplatz.





### Description of the house:

our house has four apartments and studio.

Apartments have view on the garden and on the sea. Garden is large with many flowers and enough places for entertainment; swimming-pool in the garden with shower, WC, plastic tables and chairs, sun-umbrellas, large parking place with enough space for everyone; swings for children and adults, there is a beautiful view from the balcony on the bay and you can see specific hills of Pag, town Pag.....

### Description of apartments:

All apartments are equipped with TV-SAT, WI-FI internet, sheets and blankets, all equipment for kitchen, microwave, coffeemaker, plastic tables and chairs on the balcony, towels are on request. Apartments A1, A2 and A3 have air condition.



### Kurz Beschreibung:

Die Apartments sind mit Bettzeug, Kuchengeschirr, Mikrowelle, WI-FI Internet, Kaffeemaschine, TV-SAT, Plastik Tisch, Stühlen und Sonnenschirm an Terrasse, ausrüsten. Die Küche ist mit alles nötig ausrüsten. Handtücher sind **an Anfrage**. Appartmanen A1, A2 und A3 sind mit eine Klima Anlage ausrüsten.

## APARTMENT - A1\*\*\* - (4+2)

The apartment is arranged for 4, 5 or 6 person. It is situated on the second floor. It has two rooms with two beds and help bed in the dinning room for two person, dinning room, kitchen, and bathroom. The view is on the sea and garden. The surface is 50 m2.

Das Apartment ist für 4, 5 und 6 Personen bestimmt. Es ist an der zweiten Etage. Es hat zwei Zimmer mit Bett für zwei Personen (helfe Bett für zwei Personen ist im Speisezimmer), die Küche, das Speisezimmer, das Bad, die Terrasse mit Blick aus Meer und Garten. Die Fläche der Apartment ist 50m2.

## APARTMENT - A2\*\*\* - (4+4)

The apartment is arranged for 4, 5, 6, 7 or 8 person. It is situated on the second floor. It has two rooms with three beds and help bed in the dinning room for two person, dinning room, kitchen, and bathroom. The view is on the sea and garden. The surface is 60 m2.

Das Apartment ist für 4,5,6,7 und 8 Personen bestimmt. Es ist an der zweiten Etage. Es hat zwei Zimmer mit Bett für drei Personen (helfe Bett für zwei ist im Speisezimmer), die Küche, das Speisezimmer, das Bad, die große Terrasse mit Blick aus Meer und Garten . Die Fläche der Apartment ist 60m2.

## APARTMENT - A3\*\*\* - (2+2)

The apartment is arranged for 4 person, but it is possible to make a reservation for 2 and 3 person. It is situated on the first floor. It has room with bed for two people, dinning room with bed for two person, kitchen and bathroom. The view is on the sea. The surface is 32 m2.

Das Apartment ist für 4 Personen bestimmt, aber es ist möglich für 2 und 3 Personen reservieren. Es ist an der erste Etage. Es hat ein Zimmer mit Bett für zwei Personen, und Bett für zwei im Speisezimmer, die Küche, das Bad , die große Terrasse mit Blick aus Meer. Die Fläche der Apartman ist 32m2.

## STUDIO A4\*\*\* - (2+2)

The studio is arranged for 4 , 3 and 2 person. It is situated on the ground floor right. It has kitchen, dinning room with 2 beds for 2 person and bathroom. Large terrace in front of the apartment with the view on the sea and garden, from which stairs goes directly to the pool. The surface is 30m<sup>2</sup>.

Diese Studio ist bestimmt mit zwei Bett für fuhr Personen im Speisezimmer. Es ist im Erdgeschoss; es hat ein Zimmer wo ist Küche, Speisezimmer, das Bad, große Terrasse mit Blick aus Mehr und Garten. Die Fläche ist 30m<sup>2</sup>

## APARTMENT - A5\*\*\* - ( 4+3 )

The apartment is situated on the ground floor. It is equipped with the room for three person, room for 2 people, dinning room with bed for two person, kitchen, bathroom and large terrace in front with the view on the sea and garden. From the terrace with stairs you can go directly to the pool. The surface is 74m<sup>2</sup>.

Das Apartment ist für 4,5,6,7 Personen bestimmt. Es ist im Erdgeschoss und hat ein Zimmer mit Bett für drei Personen, ein Zimmer mit Bett für zwei Personen, ein Bett für zwei Personen im Speisezimmer, das Bad, die Küche, große Terrasse mit Blick aus Garten und Mehr. Die Fläche ist 74m<sup>2</sup>.



### **Additions:**

Children till 3 years GRATIS;

**Sojourn tax** : in the main season - 1.00 EUR for a person a day; children from 12-18 years old pay tax 50%; Children from 0-12 years are not paying sojourn tax;

**Accommodation less then a three days** - the price 30% higher

**The prepayment** is 30 % from the all amount of accommodation;

**Entrance** in apartment is at 2.00. Pm, departure is at 10.00. Am.

**The prices include:** water, gas, electricity, bed-clothes, towels-on request, using swimming-pool and all equipment with it, using grills in the garden, internet (free WI FI), parking place for a car, final cleaning.

**Swimming pool is open from 01.06.2017. -15.09.2017.**



### **Die Beilage:**

Kinder bis 3 Jahre GRATIS

#### **Kurtaxe:**

EURO 1,00 pro Person pro Tag; Kinder vom 12-18 Jahr 50%; Kinder vom 0-12 Jahr - Nicht.

Aufstellung weniger vom drei Tage - die Preise ist 30% mehrer.

Wir haben diese Brauch ; der Vorschuss für Ihren und unsere Sicherheit; = 30% vom gesamt Betrag den Reservation;

Eingang im **Die Preise einschalten:** Wasser, Gas, elektrischer Strom, Internet, Bettzeug, Handtuch - auf Anfrage, ausnutzen das Schwimmbecken(Pool) und andere Ausrüstung im Garten, ausnutzen den Grill, Abschlusskehren, Reinigung am Ende, kostenlose Parkplätze haben ein, zwei Zimmer, ein Küche, Wohnzimmer, Toilette-Bad, Gang,TV-SAT, groß Balkon und Terrasse, Blick auf Meer und auf Garten- Parkingplatz.

Apartment ist am 14.00 Uhr, und Ausgang ist nachmaligsten am 10.00 Uhr.

**CONTACT PERSON / KONTAKT PERSON:**

*Jasmina Fabijanić Božanić*

*00385/(0)91/565 0984*

*Karmen Maržić*

*00385/(0)91/8869971*

We hope you are satisfied with our offer, and we please you to contact us by the written telephone numbers or e-mail.

Thank you.

*Family Fabijanic*

**APARTMENTS K&M**